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Bli grasrotgiver i dag! Støtt oss med 
grasrotandelen.  Send SMS 

«Grasrotandelen 984597703» til 6000. Da  
støtter du Sortland jeger- og fiskerforening 

sitt arbeid. 
 



INNKALLING TIL 
ÅRSMØTE 

 

 
23. FEBRUAR  

 
TID: 18:00 

STED: Frivillighetssentralen på Sortland 
 

 

Saksliste til møte 
1. Åpning v/leder Torstein Glad 

2. Godkjenning av innkalling og saksliste 

3. Valg av dirigent og sekretær, samt 2 stk for å 

underskrive protokoll 

4. Årsberetninger 

5. Medlemskontigent til foreningen 

6. Regnskap 2024 

7. Handlingsplan 2025 

8. Budsjett 2025 

9. Flytting av jegertrapbanen til Sandstranddalen 
og salg av Elverum 

9.1 Informasjon og spørsmål 

9.2 Avstemning 

10. Innkommende saker 

11.      Valg 

12. Avslutning av årsmøtet 
 

 
 
 
 
 



LEDERENS SPALTE 
Da er 2024 blitt historie og vi er nå kommet inn i et nytt år med 

utøvelse av jakt, fiske og annet friluftsliv. Kan nevne at det er 

Friluftslivets år nå i 2025, med mange arrangementer rundt om i 

landet. Sortland jeger- og fiskeforening har i skrivende stund ikke 

programfestet et slikt arrangement. 
 
Norges jeger- og fiskerforbund hadde Landsmøte i høst hvor 

handlingsprogrammet for de neste 5 årene ble vedtatt, og dette 

programmet gjelder for hele organisasjonen. Det legges vekt på at 

høstingsbaserte friluftsliv må være tilpasset samfunnsutviklingen og 

ha en bred allmenn anerkjennelse. Allmenheten skal ha god tilgang 

på jakt og fiske og annet friluftsliv. Naturgrunnlaget skal være godt 

ivaretatt gjennom bærekraftig bruk og god forvaltning. 
 
NJFF og Norske Lakseelver har gående en underskriftskampanje med 

et klart budskap: Lukk merdene! Lakselus fra oppdrettslaks og 

sykdommer kan spre seg til villaksen og forurenser genetikken til 

villaksbestandene. Klimaendringene forsterker også den negative 

effekten av disse truslene. Den norske villaksen er i en katastrofal 

situasjon, og handling kreves nå! 
 
NJFF og en rekke andre organisasjoner har sendt et opprop til alle 

partiene på Stortinget med et klart budskap, si nei til utbygging av de 

verna vassdragene. Vi må kunne stole på at naturen som er vernet, 

forblir vernet og ivaretatt for fremtidige generasjoner. Framsynte 

politikere på 1970-tallet så behov for å verne vassdrag for fremtiden, 

dette resulterte i at det ble vernet 390 vassdrag i Norge. 
 
Men så over til lokale aktiviteter, SJFF har ikke hatt så stort 

aktivitetsnivå i året som er gått. Dette skyldes mye i at vi er for få 

aktive personer til og kunne tilby flere aktiviteter til våre 

medlemmer. Synes kanskje det er litt rart så lenge medlemstallet nå 

er oppe i 181 medlemmer. Så her vil jeg oppfordre medlemmer i alle 



aldre og kjønn til å ta kontakt med foreninga for at vi sammen kan 

dra foreningen i riktig retning, hva med å begynne med deltakelse på 

årsmøtet? 
 
SJFF har den fine eiendommen Elverum som ligger i Skjellfjorden i 

Øksnes kommune, denne eiendommen ble kjøpt på 1960-tallet lenge 

før Bø veien ble bygd. På denne tiden drev foreninga mye med 

kultivering av vassdrag. De hadde samarbeid med Kleiva Landbruks 

skole om produksjon av ørretyngel, denne yngelen ble plassert i 

dammene på Elverum før den ble flyttet videre til andre vassdrag. Så 

ble forskriftene stadig strengere om usett av fisk i vassdrag, så det var 

en av grunnene til at denne aktiviteten opphørte. På slutten av 

1970-tallet ble det laget en form for figurjakt løype der ute, før den 

nye jegertrapbanen stod ferdig i 1983. Etter denne tiden har det vært 

mye hagleskyting der ute, høydepunktet kom i 1990 da Nord – Norsk 

Mesterskap i jegertrap ble arrangert. De siste 25 -30 årene har det 

vært veldig vanskelig å få medlemmer ut til Elverum på 

dugnadsarbeid. En av grunnene kan være at det ligger i en annen 

kommune, og mange medlemmer har langt å kjøre for å komme seg 

til eiendommen. 
 
Styret har et forslag nå på årsmøte om å flytte banen til 

Sandstranddalen sammen med Skytterlaget, dette vil komme mye 

nærmere Sortland og skape større aktivitet. Mange medlemmer i 

SJFF er å skyte med rifle i Sandstrandalen og skyter opp til elgprøven 

der. Og da kan det bli mulighet å ta med hagla og skyte leirduer 

samme dagen. Et enstemmig årsmøte i Sortland Skytterlag var positiv 

til dette og deres nye styre fikk mandat til å forhandle med styret i 

SJFF om fremtidig samarbeid. Kan også nevne at både skytterlaget og 

jeger- og fiskeforening har mange felles medlemmer. Vi kan godt si at 

vi er blitt litt inspirert av Øksnes JFF som har et lignende samarbeid 

med Tretinddalen Skytterlag. Styret har også ønske om en løpende 

elgbane i Sandstrandalen i sammenheng med den gamle 100 

metersbanen, dette er også Skytterlaget positiv til. Men så fremst at 

dette kan bli en realitet må Elverum legges ut for salg, styret ser 



ingen kort sikting eller langsiktig mulighet for å vedlikeholde og drifte 

2 anlegg. Så da ber vi våre medlemmer til årsmøtet 23.februar for å 

stemme over forslaget, og kanskje blir det en helt ny epoke i Sortland 

Jeger og fiskeforenings historie. 
 
VEL MØTT PÅ ÅRSMØTE! 
 
Vennlig hilsen 
Torstein Glad 
Leder i SJFF 

 
Restaurering av klubbhuset på Elverum i 2014 

 



STYRETS ÅRSBERETNING 
 
Styret har i 2024 bestått av: 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Medlemmer i 2024 

Medlemstallet er stabilt med en liten økning fra 178 medlemmer i 2023 til 183 

medlemmer i 2024. 

 

Aktiviteter i 2024 

● Det har vært avholdt 4 styremøter i 2024. 33 saker har blitt behandlet i 

løpet av året. 

● Den største og pågående saken er samarbeid med Sortland skytterlag og 

muligheten for flytting av SJFF sine aktiviteter til Sandstranddalen. 

Dersom dette støttes i avstemning på årsmøtet av SJFF sine medlemmer, 

vil det etterhvert innebære salg av Elverum. 

● Det ble holdt 2 jegerprøvekurs i 2024 

● SJFF har i år hatt et jaktlag på Smines med mulighet for nye jegere å bli 

med på elgjakt. Kvoten på 3 dyr ble i løpet av høsten skutt opp. Vi gleder 

oss til å få med flere til introduksjon Elgjakt høsten 2025! 

Leder  Torstein Glad 

Nestleder  Dag Eide 

Kasserer  Mats Rognan 

Sekretær  Oda Lie Engesæth 

Kvinnekontakt  Oda Lie Engesæth 

Leder i jaktutvalget Dag Eide 

Leder i leirdueutvalget Maris Ozols 

Materialforvalter Maris Ozols 

Styremedlem  Kent Ståle Jensen 



 

 

 

Bilder fra den fantastiske, og lærerrike elgjakta med Romsetfjorden jaktlag 

høsten 2024. Ønsker du introduksjon i elgjakt? SJFF har tilbud til nybegynnere, 

og gleder oss til å ta i mot flere høsten 2025. Les mer om årets elgjakt under 

årsrapporten for jaktutvalget! 

 



ÅRSRAPPORT SKYTING ELVERUM 2024 
Sesongen 
Skytetrening på Elverum startet i midten av april og varte til midten av 

september denne sesongen. Det ble avfyrt ca. 7900 skudd, og banen var åpen 

28 ganger. Nesten halvert enn i tidligere sesonger. Dette er særlig grunnet 

mangel på skyte ledere, som førte til kutt i skytetrening på torsdager fra juni.  

I løpet av denne sesongen var det 135 skyttere på trening.  

 

Aktiviteter 

Det ble avholdt 2 jegerprøvekurs og 2 private arrangementer på skytebanen. 

Utstyr på banen har fungert bra. 

 
Dugnad 

Denne sesongen har det ikke vært felles dugnad på skytebanen. Dette har ført 

til at vi henger etter på vedlikehold, og vi er ikke ferdig med kastetårnet til 

skytebanen. 

 
Utstyr 

Foreningen har kjøpt inn 2 nye hagler i cal. 12, og 2 brukte rifler i cal. 22 som 

blir brukt til jegerprøvekurs. 

 

Vi satser på full åpning i den nye sesongen. Bra oppmøte og større 

aktivitet. Alle gamle og nye skyttere er hjertelig velkommen på banen i 

2025! 

 

 
Visste du at som skyteleder, så får du rabatt på duer og skudd? Bli styremedlem, eller 

kontakt styret for å bidra som skyteleder! 
 
Vennlig hilsen 
Maris Ozols 
Leder i leirdueutvalget og materialforvalter i SJFF 

 

 



ÅRSRAPPORT JAKTUTVALGET 2024 
Kurs og opplæring 
- SJFF har arrangert 2 jegerprøvekurs i 2024, med til sammen 40 deltakere. 
- SJFF har arrangert 2 revejakt kurs, med åtejakt og lokkejakt 
- SJFF har i lag med grunneiere opprettet Romsetfjorden jaktlag og arrangert 
   introjakt storvilt 
 

Romsetfjorden jaktlag og introduksjonsjakt storvilt 
Etter lange forberedelser og sammen med flere grunneiere i Godvika jaktvald 

har SJFF jobbet godt for å få opprettet et nytt jaktlag i valdet der vi også er 

grunneier. Romsetfjorden Jaktlag ble opprettet og godkjent tidlig på høsten 

etter følgende forberedelser: 
● Sende ut informasjon til aktuelle grunneiere, også med invitasjon til deltagelse 

● Oppretting av jaktlag og deltagere 

● Befaringer i terrenget for oppretting av poster og mulige jakttårn 

● Finne egnet sted for oppmøte/samling av jaktlaget under jakta 

● Finne egnet sted for flåing og oppbevaring av slakt 

● Kontakter med nabolag på sør og østside 

● Utarbeide regler og vedtekter for jaktlaget 

● Skaffe mulig hus/overnatting for sosialt 

● Oppsett av jakttårn v Kavåsen/Langstrand 

 

Jaktstart var 5. oktober med en dedikert uke hvor det ble felt 1 okse og en kalv i 

løpet av uka. Ny jakthelg ble holdt 2. november med mye snø, sterk vind og i 

perioder tett snødrev. Siste dyret på kvoten ble etter skadeskyting funnet to 

dager senere i ettersøk, og ble kassert. 

 

Intro Storvilt kurs ble gjennomført under denne jakta med 2 deltagere i tillegg 

til jaktlaget. Opprettelsen av jaktlaget er en fantastisk mulighet for å 

introdusere unge deltagere fra jegerprøvekursene våre for storviltjakt. 

Godkjente deltagere får delta med ledsager og instruktør. Vi ser frem til 

videreutvikling av tilbudet og flere nye deltakere under elgjakta i 2025! 

 

Småviltjakt i Dalen, Smines 
SJFF solgte i 2024 31 døgnkort i Dalen på Smines. Det ble felt totalt 23 ryper i 

terrenget.  

 



Visste du at SJFF er en av få aktører som tilbyr vinterjakt gjennom iNatur i Vesterålen? Kjøp 

dagskort her du også, frem til småviltjakta stenges 1. mars. Terrenget er ypperlig for fjellski 

på vinterstid! 

 

Vennlig hilsen 
Dag Eide 
Nestleder og leder i jaktutvalget i SJFF 

 

 

ÅRSRAPPORT FISKE 
I 2024 har kortsalget holdt seg likt som i 2023. Det ble solgt 43 døgnkort, og 12 

sesongkort til Storvatnet ved Bremnes/Holm. Det ble rapportert totalt 33 kg 

fangst. 

 
Interessert i fiske? Bli med som styremedlem sesongen 2025, og hjelp oss å videreutvikle 

foreningens tilbud innen fiskeaktiviteter! 

 
Vennlig hilsen 
Dag Eide 
Nestleder og leder i jaktutvalget i SJFF 
 
 

MEDLEMSKONTIGENT 2024 OG 2025 

Medlemskontigent i Nordland Jeger og Fisk er delt i 3 valg:   

Lav kontigent: 60,-  
Middels kontigent: 135,-  
Høy kontigent: 210,-  

Sortland Jeger og Fiskeforening velger i 2025 å fortsatt ligge på middels 
kontingent på 135,- 
 

 

 

https://www.inatur.no/
https://www.inatur.no/jakt/64e25d6a76d9681c0724d374/smaviltjakt-i-dalensmines
https://www.inatur.no/jakt/64e25d6a76d9681c0724d374/smaviltjakt-i-dalensmines


REGNSKAP 2024 OG BUDSJETT 2025 
Styret budsjetterte 7000 kr i overskudd for 2024, men resultatet ble 13 000 kr i 

underskudd. Følgende sider viser resultatregnskapet fra 2024, og budsjett for 

2025 

 
Resultatregnskap 2024 

 

 
 



Budsjett 2025 
Post 2025 
Refusjons medlemskontigent 20 000 kr 

Momsrefusjon 20 000 kr 

Grasrotmidler 9 000 kr 

Salg av fiskekort 8 000 kr 

Salg av jaktkort 4 000 kr 

Jegerprøven 110 000 kr 

Skytetrening 50 000 kr 

Diverse kurs 2 000 kr 

Jente arrangement 0 kr 

Introjakt 10 000 kr 

Elverum Utleie 15 000 kr 

Diverse inntekter 5 000 kr 

Dalen elgvald 2 000 kr 

Sponsing 10 000 kr 

Leie av vann − 3 000 kr 

Skudd og duer − 55 000 kr 

Diverse kurs − 3 000 kr 

Elverum diverse − 15 000 kr 

Elverum standplass − 25 000 kr 

Elverum kjøkken − 2 000 kr 

Diverse utgifter − 5 000 kr 

Jente arrangement 0 kr 

Jegerprøven Ut − 35 000 kr 

Introjakt − 2 000 kr 

Åtebuer − 5 000 kr 

Rifleskytebane 0 kr 

Båt − 5 000 kr 

Avskrivning på maskiner − 16 680 kr 

Alarm Elverum − 10 000 kr 

Strøm og oppvarming av lokaler − 17 000 kr 

Annen leiekostnad − 1 500 kr 

Andre eksterne arbeidstimer (Fremmedytelse), ikke opplysningspliktig 0 kr 

Kontorrekvisita − 4 000 kr 

Telefon- og mobilabonnement − 4 300 kr 

Bilgodtgjørelse, etter satser (opplysningspliktig) − 2 000 kr 

Forsikringskostnad − 15 500 kr 

Bank- og kortgebyr − 5 300 kr 

Rentekostnad banklån − 23 401 kr 

Sum 10 319 kr 



HANDLINGSPLAN 2025 
1. Jegerprøvekurs 

→ Minst 2 årlige kurs, 3 dersom mulig og interesse 

2. Treningsskytinger 
→ Tirsdager og torsdager, fra april til september 

3. Diverse vedlikehold og opprydding på Elverum 
→ Behov for arbeid på Elverum 

4. Bygge varmebu i tilknytning til standplassene 
→ Ønskelig med varmebu enten ved fortsettelse på Elverum, eller i 
     tilknytning til ny standplass i Sandstranddalen 

5. Drift og satsing - Elverum eller Sandstranddalen 
→ Avhengig av medlemmers avstemning på årsmøtet om SJFF skal  
     fortsette sin drift på Elverum, eller få til en avtale og flytte driften  
     til Sandstranddalen. 

 

Planlagte kurs i 2025 

- Foredrag: Forvaltning av elgbestanden v/Jon Ødegård 

- Foredrag: Hjortedyras sanser v/ Dag Eide 

- 2 stk Jegerprøvekurs vær og sensommer 

- Kurs Intro Storvilt Seljakt på vinter/vår 

- Kurs Intro Småvilt/revejakt vinter/vår 

- Kurs Intro småvilt rype høsten 

- Kurs Intro storvilt høsten 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



VALG 2025 
Oversikt over roller og hvem som er på valg 

 
Roller på valg 2025: 

1. Leder 

2. Sekretær 

3. Kursansvarlig 

4. Leder i jaktutvalget 

5. Sponsoransvarlig 

6. Styremedlem 

7. Styremedlem 

8. Styremedlem 
 

Funksjon  Nåværende  Forslag til Valg  Sitter til  

Leder  Torstein Glad  Gjenvalg 2026 

Nestleder  Dag Eide  Ikke på valg 2026 

Sekretær   På valg  2027 

Kasserer  Mats Rognan  Ikke på valg  2026 

Kursansvarlig  Dag Eide  Gjenvalg  2026 

Leder i jaktutvalget  Dag Eide  Gjenvalg  2027 

Leder i leirdueutvalget Maris Ozols  Ikke på valg 2026 

Materialforvalter  Maris Ozols  Ikke på valg 2026 

Styremedlem  Kent Jensen  Gjenvalg 2027 

Sponsoransvarlig  På valg 2027 

Styremedlem   På valg   2026 

Styremedlem   På valg   2027 



RESSURSPERSONER OG BIDRAGSYTERE I SJFF 
Sortland jeger- og fiskeforening er avhengig av frivillig bidrag blant 

våre medlemmer, for å kunne driftes og gi gode tilbud til aktiviteter. 

 

Vi står foran en spennende tid med utvikling av foreningen, og mulig 

flytting til Sandstranddalen. Dette vil gi et samlet og bredt tilbud til 

alle våre medlemmer, og mulighet til utvikling av nye aktivitetstilbud. 

Bli med og bidra! 

 

Vi har spesielt behov for styremedlemmer som kan bli med å være 

skyteledere, og styremedlemmer som ønsker å forvalte og utvikle 

våre tilbud for fiskeaktiviteter. 

 

PS: Som skyteleder og styremedlem kan du trene og skyte 

leirduer til rabattert pris! 

 

Her er tilbud som du kan benytte, eller lede og ha ansvar for som 

medlem og styremedlem i Sortland jeger- og fisk: 

• Introjakt  
• Fiskesommer  
• Fluekastekurs  
• Skyteleder på leirduebanen  
• Seljakt  
• Tilrettelegge for småviltjakt (rype, skogsfugl, gås etc)  
• Tilrettelegge for smårovvilt jakt (mink, rev etc)  
• Åtebuer/åtejakt  
• Fellefangst  
• Arrangere fisketurer  
• Leie flere jaktområder  
• Leie flere fiskevann  
• Jegerprøvekurs  
• Få lederkurs gjennom NJFF og andre kurs 



Sitter du med en idé, eller ønsker å bidra? Ta gjerne kontakt med oss. 
Vi er åpne for forslag og ønsker å skape mest mulig aktivitet som 
gagner medlemmene våre.  

 


